
                                       P  R  O  T  O  K  Ó  Ł   
 
z posiedzenia wspólnego stałych Komisji Rady Miejskiej w  Barczewie, które 
odbyło  się  w dniu  20  marca 2015r. 
 
Miejsce posiedzenia: sala w Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i zebranych przywitał pan Andrzej Maciejewski. 
 
W posiedzeniu Komisji  udział wzięło  13 radnych – zgodnie z załączoną listą 
obecności. 
 
Porządek  posiedzenia: 
 
1.Omówienia kwestii rozszerzenia  terenu cmentarza komunalnego w Barczewie. 
2.Omówienie materiałów przewidzianych na obrady VII/15 sesji Rady Miejskiej w 
Barczewie. 
 
Do punktu 1. 
 
Pan Andrzej Lichocki – inspektor w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska: 
-na naszym cmentarzu sytuacja jest bardzo trudna. Brakuje miejsc grzebalnych. 
Aby poprawić sytuację rozpoczęliśmy prace od projektu technicznego rozbudowy 
naszego cmentarza. Dziś chcę Państwu przedstawić  koncepcję rozbudowy 
cmentarza komunalnego. W nowej części cmentarza jest bardzo wysoki poziom 
wód gruntowych co uniemożliwia dokonywanie tam pochówków. Lustro wody jest 
na głębokości od 1m do 1,7 metra. 
 
Pani Beata Szewczyk – prezes Spółki ZUK w Barczewie: 
-ja myślałam o odwodnieniu środkowej części cmentarza i zamknięciu etapu starej 
części cmentarnej. 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-proszę o przedstawienie tej koncepcji podczas obrad sesji Rady Miejskiej. 
 
Pan Andrzej  Maciejewski poinformował radnych o tym , że Pani Leigh złożyła 
skargę do Rady Miejskiej w Barczewie na  uchwałę w sprawie zmiany studium. 
Uchwałę tą  Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie przekazał zgodnie z Kpa  
do rozpatrzenia Wojewodzie Warmińsko-Mazurskiemu. 
 
Do punktu 2. 
 
Punkt 13 porządku obrad: 
Projekt uchwały w sprawie  ustalenia diet dla sołtysów i przewodniczących rad 
osiedlowych przedstawił pan Maciejewski. 
 
Na Komisji Finansów Publicznych  zaproponowano podwyżkę o 100zł  od  
1 kwietnia 2015r. 



 
Rada Miejska przyjęła projekt uchwały i propozycję Komisji Finansów bez uwag. 
 
Do punktu 14 porządku obrad sesji: 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXVIII/232/13 z 
25 lutego 2013r w sprawie przyznania pierwszeństwa  do nabycia nieruchomości 
stanowiących w całości przedmiot najmu lub dzierżawy wraz z gruntem 
przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik – kierownik Wydz. Gospodarki 
Gruntami w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
 
Rada projekt uchwały przyjęła bez uwag. 
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały  w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, 
stanowiącej własność Gminy przedstawiła pani Paulina Zalewska-Wójcik. 
 
Rada projekt przyjęła bez uwag. 
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia od Agencji 
Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Olsztynie nieruchomości przedstawił 
Burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski., 
 
Projekt uchwały przyjęty został przez Radę bez uwag. 
 
Do punktu 17 porządku obrad: 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie Herbu 
Barczewa przedstawił pan Andrzej Maciejewski. 
 
Rada bez uwag przyjęła projekt uchwały. 
 
Do punktu 19 porządku obrad: 
 
Pan Andrzej Maciejewski – w zmianach do Statutu (regulamin pracy Rady Miejskiej) 
proponuję w § 13 wykreślić punkt 10. 
Pan Maciejewski udzielił wyjaśnień z jakiego powodu  należy to zrobić. 
 
Rada przyjęła zaproponowaną zmianę. 
 
Pozostałe zmiany – w tym temacie wyjaśnienia przedstawiła sekretarz miasta pani 
Ryszarda Buga. 
 
Radni bez uwag przyjęli projekt uchwały w prawie zmian w Statucie Gminy 
Barczewo (regulamin pracy  Rady Miejskiej). 



Do punktu 23 i 24 porządku obrad. 
Wyjaśnienia do  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
przedstawiła pani Iwona Nobert-Ćwiek – zastępca kierownika Wydz.Budownictwa w 
Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
Pani Ćwiek powiedziała m.innymi: 
-uwagi do planu złożyła  pani Anna Leigh. Na uwagi te udzielone zostały 
wyjaśnienia. Wskazaliśmy, że uwagi są niezasadne. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-Burmistrz odrzucił te uwagi a czy  mu możemy jeszcze je przyjąć? 
 
Pan Kiriczok – przedstawiciel ALDES-y: 
-na tym etapie jest możliwa zmiana   ale wszystkie procedury należy  zaczynać od 
nowa. Plan był konsultowany prawidłowo i wybrano najlepszy wariant, najbardziej 
optymalny. W związku z tym proszę o odrzucenie tych uwag. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-inni mieszkańcy  nie wnieśli uwag. Czy nie można było  przejść inną drogą a nie 
przez podwórko pani Leigh? 
 
Pan Rencławski – przedstawiciel firmy ALDESA: 
-plkanowanie takiej linii jest bardzo ciężkie. W Skajbotach linia ta przebiega przy 
granicy z gminą Purda. Drugim uwarunkowaniem przebiegu jest zbyt bliskie 
posadowienie istniejącej obecnie linii. Nie mogą linie te przebiegać zbyt blisko 
siebie. Muszą być zachowane (przewidziane prawem) odpowiednie odległości 
między tymi liniami. 
Próbowaliśmy  przejść z linią tak aby ominąć nieruchomość pani Leigh zbliżając się 
do  zabudowań w Skajbotach. Próba ta została jednak zakwestionowana przez 
mieszkańców Skajbot latem ubiegłego roku. Chciałbym powiedzieć, że pani Leigh 
nie będzie miała słupa na swojej działce. Każdy właściciel nieruchomości, przez 
które przebiega linia otrzyma odszkodowanie. Pani Anna Leigh złożyła wniosek o 
podział nieruchomości już po rozpoczęciu procedury  budowy (plany) linii 400kV. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-uważam, że firma ALDESA dołożyła wszelkich starań przy projektowaniu linii aby 
była ona jak najmniej uciążliwa dla mieszkańców. 
 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Wyjaśnienia do projektu zmiany uchwały w sprawie diet dla radnych przedstawił 
pan Andrzej Maciejewski. 
 
Pan Maciejewski: 
-zmiana tej uchwały jest niezbędna, ponieważ w poprzedniej uchwale  był wpisany 
z nazwiska i imienia pan Jan Połowianiuk jako osoba zastępująca w przypadku 
nieobecności Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Po dyskusji nad projektem tej uchwały ustalono treść pozostałych punktów 



dotyczących potrąceń diety w związku z nieobecnością radnych na sesji. 
 
W przypadku usprawiedliwionych nieobecności potrącenia nie będą stosowane. 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-proszę o informowanie nas jeśli radny skorzysta z przywileju nie stosowania 
potrącenia diety. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-radni będą każdorazowo informowani o takim fakcie. Panią sekretarz proszę o 
przygotowanie oświadczeń dla radnych. 
 
Do punktu 21 porządku obrad: 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie  wysokości opłat za zajęcie pasa 
drogowego przedstawił pan Krzysztof Zdziarstek – kierownik  Wydz.Budownictwa  
w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-stawki proponowane przez urząd odbiegają od tych, które zaproponowało 
marszałkowstwo. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-do sesji ustalę te kwestie. 
 
Do punktu 25. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VI(42)15 Rady 
Miejskiej w Barczewie z dnia 24 lutego 2015r w sprawie zmiany budżetu  gminy 
Barczewo na 2015 rok przedstawiła pani  Dorota Kondratowicz. 
 
Radni przyjęli projekt uchwały bez uwag. 
 
Do punktu 26 i 27. 
 
Zmianę WPF i zmianę budżetu oraz wyjaśnienia do tego punktu przedstawiła 
skarbnik pani Dorota Kondratowicz.  
Pani Kondratowicz przedstawiła również autopoprawkę, z której wynika, że 
planowane przeniesienie środków finansowych z zadania promocji z konta Centrum 
Kultury i Promocji Gminy w Barczewie na konto Urzędu Miejskiego w Barczewie 
nie będzie wprowadzane w tym miesiącu do zmiany budżetu. Operacja ta wymaga 
wcześniejszych zmian w Statucie Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie. 
 
Projekty uchwał przyjęte zostały przez Radę. 
 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-proszę o przeniesienie w porządku obrad sesji punktu „sprawy różne i wolne 



wnioski” na koniec obrad  każdej sesji tak jak to było poprzednio. Znacznie to 
usprawni pracę Rady. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-zrobimy to ale od następnej sesji. 
 
Pan Bogdan Caruk: 
jaka kwota wpływa z opłaty klimatycznej? 
 
Pani Dorota Kondratowicz: 
-rocznie jest to kwota rzędu 57 tysięcy zł. 
 
Pan Caruk: 
-w kontekście tego pytania myślałem o Warmińskiej Niteczce, aby to oznakować z 
tych środków. 
 
Pan Jarosław Bonus: 
-na ORLIK-u w Łęgajnach przez całą noc świecą się 2 lampy halogenowe. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-założenie miało być takie aby tam  świeciła się na boisku przez całą noc lampa. 
 
 
Posiedzenie zakończyło posiedzenie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                            Przewodniczący 
                                                                           Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                           Andrzej Maciejewski 
 
 
  
 
 


